
 

 

Treść interpelacji radnego Łukasza Kudlickiego   
w sprawie realizacji wniosku do budżetu obywatelskiego Województwa 
Mazowieckiego, edycja 2020 „Bezpieczna 724: Konstancin-Słomczyn-Brześce” 

Wnoszę o wyjaśnienie trybu postępowania Urzędu Marszałkowskiego oraz MZDW w sprawie ww. 
wniosku oraz przewidywanego terminu realizacji zadań zgłoszonych do budżetu obywatelskiego na 
2020 r. Autorzy - mieszkańcy miejscowości lezących przy drodze wojewódzkiej 724 - zwrócili się z 
prośbą o budowę sygnalizacji świetlnej w trzech lokalizacjach na dw724: 

1) Skrzyżowanie ul. Wilanowskiej z ul. Mickiewicza w Konstancinie-Jeziornie; 

2) Przejście dla pieszych przed Szkołą Podstawową nr 4 im. Jana Mejsnera w Słomczynie, ul. 
Wilanowska 218, gmina Konstancin-Jezioma; 

3) Przejście dla pieszych przed Szkołą Podstawową im. Orła Białego w Brześcach. ul. 
Wilanowska 55. Projekt obejmował montaż sygnalizacji świetlnej w trzech powyższych 
lokalizacjach na drodze wojewódzkiej 724, a dodatkowo również urządzeń do radarowego 
pomiaru prędkości w rejonie przejść dla pieszych wymienionych w pkt. 2) i 3). Wniosek był 
dokładnie umotywowany, przywoływał dane o natężeniu ruchu na dw724, która obsługuje 
komunikację wielu powiatów z Warszawą 

W trakcie procedowania wniosku przedstawiciele MZDW mieli wg wnioskodawców zaproponować 
zamiast montażu sygnalizacji świetlnej doświetlenie wskazanych lokalizacji. Jest to niezrozumiałe, 
ponieważ np. w Słomczynie doświetlenie jest zrealizowane, co mogłem potwierdzić na podstawie 
dokumentami zdjęciowej. Proszę o informacje, w jaki sposób zostanie zrealizowany ww. wniosek 
Mieszkańców miejscowości leżących przy dw 724. Z uzyskanych przeze mnie informacji wynika, że 
różnica w koszcie montażu sygnalizacji świetlnej o dodatkowego doświetlenia jest niewielka, zatem 
wydaje się, że montaż sygnalizacji na tak ruchliwej drodze jest uzasadniony i należy przychylić się 
do wniosku Mieszkańców. 


